

- 1) 申請人可同時申請本院開辦之 2 個哲學博士課程：
  - i. 哲學博士課程 – 證書由「中國神學研究院」頒發
  - ii. 聯合頒授哲學博士課程 – 此學位屬本院與「愛丁堡大學」聯辦之課程，證書由「中國神學研究院」及「愛丁堡大學」聯合頒發
- 2) 如第一選擇不獲接納，學院將會按申請人意願立刻跟進其第二選擇的申請
- 3) 如申請人選擇聯合頒授哲學博士課程，必須同時申請「愛丁堡大學」，否則將影響入學申請進度。入學資格、手續及截止報名日期須符合「愛丁堡大學」要求，詳情可參閱 <http://www.ed.ac.uk/studying/postgraduate/applying>
- 4) 「中國神學研究院」入學申請：

請填妥入學申請表，連同報名費及下列文件寄來九龍塘德雲道五號「入學課程委員會」收；若未填妥申請表內各項目及繳交所需之文件，可能會引致申請手續上之延誤。本院會以書面方式通知申請者其申請結果。所需文件包括：

- i. 報名費港幣 2,000 元
  - 支票抬頭請寫「中國神學研究院」或 "CHINA GRADUATE SCHOOL OF THEOLOGY"
  - 本院只接受港幣或美金繳費、取錄與否概不退還
- ii. 大學／神學院歷年成績單副本
- iii. 申請者需要求有關大學／神學院將正本直接寄來本院
- iv. TOEFL／IELTS 成績單副本（有效期為兩年）
- v. 一份有關主修範圍的學術專文（約 10,000 字）
- vi. 一份研究方向建議，包括申請進修原因（約 1,000 字）
- vii. 申請者需提供一份教牧推薦及兩份學術推薦，表格已連同報名表上載於網上，請自行交給推薦人填寫，並請他們填妥後直接寄回本院
- viii. 2 個回郵長信封（本港郵費 \$1.7；外地申請者不用貼郵票），信封面寫上申請者姓名及地址

### 截止報名日期：

- 哲學博士課程 –
  - 上學期入學：4月30日，國內/海外申請：1月31日
  - 下學期入學：9月30日，國內/海外申請：6月30日
- 聯合頒授哲學博士課程 – 3 月 31 日

- 5) 如須查詢入學申請手續，請於辦公時間內致電教務處 2794-6769／傳真 27946767／電郵 [grad@cgst.edu](mailto:grad@cgst.edu)

1. Applicant may pursue 1 or BOTH of our Ph.D. degree programme
  - i. Ph.D. degree awarded by CGST
  - ii. Jointly awarded Ph.D. degree awarded by CGST and University of Edinburgh.
2. Applicants are first considered for their first choice, and if that be unsuccessful, their second choice will be considered.
3. For the Jointly awarded Ph.D. program, applicant must complete and submit a separate application to University of Edinburgh. For specific requirements, please visit <http://www.ed.ac.uk/studying/postgraduate/applying>
4. For **CGST** application, it will be considered only when the items listed below have been received with a complete application form to 5 Devon Road, Kowloon Tong, Kowloon, Hong Kong. Admission decision will be communicated to applicant in writing. Supporting documents to be submitted:
  - i. Application fee of HK\$2,000.
    - Cheque to be payable to China Graduate School of Theology
    - Payment in HK or US currency, and will be non-refundable
  - ii. Photocopies of transcripts (listing all courses taken and all grades received) from universities, colleges, seminaries and other institutions of higher education attended, if available.
  - iii. Applicant should request official transcripts to be sent to CGST directly from those institutions.
  - iv. Photocopy of your TOEFL/IELTS result (within 2 years).
  - v. A sample Research paper (in the proposed research area, about 10,000 words).
  - vi. A Statement of Research Interest and/or Thesis Proposal (about 1,000 words) – please also explain the reasons for applying to this programme.
  - vii. Applicants should request written recommendations using forms provided in the application package to be sent to CGST directly from 2 academic and 1 pastoral referees.
  - viii. Two self-addressed envelopes (size 9 or 10) – postage stamps (\$1.7) are not required for oversea applicants.

### **Application Deadlines:**

- PhD degree awarded by CGST
    - For commencement of study in Sep : Apr 30, overseas application : Jan 31
    - For commencement of study in Feb : Sep 30, overseas application : Jun 30
  - Jointly awarded PhD degree – Mar 31
5. For Programme Enquiries, please contact the Dean's Office at CGST (Tel: 2794-6769, Fax: 2794-6767, Email: [grad@cgst.edu](mailto:grad@cgst.edu))